
Protokoll 20151110 
 
Lokal: Sofielunds Folketshus restaurang 
Tid: kl.19- ca: 20.30 
 

1. Mötet öppnas:  Ja 
2. Val av mötesordf: Johanna Bruun 
3. Val av sekreterare: Jonas Hamfors 
4. Närvarande: Johanna Bruun, Jonas Hamfors, Martin Cöster, Mari-Anne 

Lundberg 
5. Justerare: Johanna Bruun, Martin Cöster 
6. Förra mötets protokoll: Godkänd  

7. Mötets dagordning: Godkänd 
8. Nästa möte: Julavslutning den 15/12. Hemma hos Marie-Ann kl 19. 
9. Genomgång av ekonomi: Byalaget har nu vårat plusgirokonto i 

Nordea. Vi har nu ett inloggningskort till internettjänst Företag. Kopplat 
till Kassörens BankID. plusgironr som tidigare 4807536-0.  
Saldo 15110: 15954 kr. På sparbankskonto Swedbank 5727,96 kr, Kassa 
282kr 
Vi behöver få in medlemmars mailadresser samt ett medlemsregister. 

10.  BID 
Nästa styrelsemöte BID den 12.11 kl.9-11. Vi försöker följa BIDs arbete. 
Johanna informerar om BID, nyheter är kulturaffischering på elskåp i 
hela området, En kulturpeng på 100 000kr är instiftat som man kan söka 
se www.bidsofielund.se. 
Byalaget kommer framföra en förfrågan om en återvinningsstation i 
vårt område. 

11. Ljuständning 
Tid 29/11 kl 1700. Lotteri (Marie-Ann), glögg, satsumas, tomteskum och 
pepparkakor, muggar (Martin). Jonas kollar ljusen i god tid med Stefan 
Bergmark. Marie-Ann kontaktar kontakt för affisch. Info annars via 
facebook.  
Alla kolla om de har lyktor som vi kan sätta ut runt på lekan. 

12.  Återkoppling av Kinas design av gatan/trafikvisionen. 
Johanna kollar med Hjalmar Falck om hur vi kan gå vidare.   

13.  Övrig: Mail om projekt från Malmö högskola har inkommit. Vi letar efter 
personer som kan tänkas att bli intervjuade om vårt område. Johanna frågar 
några personer och svarar sen på mailet.  

14.  Mötet avslutas. 
 
 
 

http://www.bidsofielund.se/

